

Contract No. HY/2018/08

Central Kowloon Route – Central Tunnel Contract

19th June 2024

Central Kowloon Route (CKR) STEAM Workshop

For Po Kok Primary School

From 19 to 21 June 2024, the CKR – Central Tunnel Project Team held 3 days of “Landscaping Design” STEAM workshops for Po Kok Primary School students. The Project Team has delivered an introduction to the CKR Project, a guided tour at the CKR Community Liaison Centre, and a Landscaping Design session to let the students learn about the CKR project with the design of greening, landscape with recreation and resting facilities.

2024年6月19日

中九龍幹線「STEAM」創科教育工作坊

寶覺小學

在 2024 年 6 月 19 日至 21 日，中九龍幹線 - 中段隧道工程團隊為寶覺小學小學學生舉辦了 3 天主題為「中九龍幹線園景設計 - STEAM 創科教育工作坊」。工程團隊除了向學生們簡介中九龍幹線工程項目、並提供了社區聯絡中心的導賞團及親手製作園景設計的模型，讓學生了解中九龍幹線工程的綠化、景觀以及康樂和休息設施的設計。



